
Title (en)
Electrical socket assembly

Title (de)
Elektrische Steckdosenanordnung

Title (fr)
Ensemble de prises de courants

Publication
EP 0702433 A2 19960320 (DE)

Application
EP 95112509 A 19950809

Priority
DE 4433144 A 19940916

Abstract (en)
The plug socket device has a housing (50) with a number of adjacent plug socket inserts (51-54), each having at least 2 terminal poles, cooperating
with respective poles of a multi-pole lead (58) fitted into the housing. Each of the plug socket inserts can be rotated relative to the housing through
a limited angle, about an axis parallel to the insertion direction of the plug, with the socket poles coupled to the corresponding lead poles via sliding
contacts. Each plug socket insert can be secured relative to the housing in a given rotary position.

Abstract (de)
Eine elektrische Steckdosenanordnung 10; 50, besteht aus einem Gehäuse 50 mit Steckdoseneinsätzen 51 - 54, die wenigstens zwei Anschlußpole
für eine elektrische Kontaktierung von Polen einer mehrpoligen in das Gehäuse 57 führenden Anschlußleitung 58 mittels passender mehrpoliger
Stecker aufweisen, wobei jeder Steckdoseneinsatz 51 - 54 um eine Achse A parallel zur Einschubrichtung eines Steckers relativ zu dem Gehäuse
57 unbegrenzt drehbar ist, und wobei die Anschlußpole jedes Steckdoseneinsatzes 51 - 54 über eine Schleifkontaktanordnung mit den Polen
der Anschlußleitung 58 verbindbar und die Steckdoseneinsätze in vorbestimmten relativen Drehstellungen mit dem Gehäuse 57 verrastbar sind.
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